
	 	

	
	

	 	 	
	

Digitalt styremøte 1. mars 2022 kl. 20 - 21 	
Tilstede: Synnøve	Solbakk	(leder),	Kåre	Breivik,	Kristin	S.	Soini,	Tom	Hansen	og	Lise	M.	Johansen.		

Forfall:	Inge	Halonen,	Vibeke	Bønå	og	Marthe	S.	Hansen.	

Saksliste:	

Sak	01/22											Orienteringer	–	siden	sist	
Sak	02/22	 Fastsette	årsmøtet		
Sak	04/22	 Rutiner	for	styremøter	
	

Sak 01/21     Orienteringer 	

Status	-	oppfølging	av	saker	fra	styremøtet	10.	november	2021	og	6.	desember	2021	og	møtet	med	
ordføreren/kommunen	29.	November	2021:		

- Leiefritak	flerbrukshallen	ved	stevner	mv.:	Gjelder	ikke	blanda	grupper	(aldersmessig),	kun	
dersom	alle	deltakere	under	18	år.		

- Utbedringer	av	flerbrukshallen	(sportsgulv,	akustikk):	Se	nedenfor.		
- Bad,	park	og	idrett	spilles	inn	i	prosessen	med	kommunedelplan	for	idrett.		
- Skilting	av	idrettsanlegg:	Ingen	avklaring.	Oppfølging:	Purre	på	svar.	Synnøve	følger	opp.		
- Tilskuddsportalen:	Spleiselag	mellom	idrettsrådet,	kommunen	og	frivillighetssentralen.	

Oppfølging:	Sende	en	henvendelse	til	kommuneledelsen.	Synnøve	følger	opp.	
- Gang-	og	sykkelvei	fra	Luovttejohka/Luftjok	til	Skiippagurra:	Kommunen	i	dialog	med	

vegvesenet	om	gang-	og	sykkelvei	fra	Tanabru	til	Skiippagurra	(E6).	Uavklart	fra	Tanabru	til	
Seida/Luovttejohka	(fylkesvei).	Oppfølging:	Rulleskiløype	i	kombinasjon	med	gang-	og	
sykkelvei,	fremmes	som	sak	til	medlemsmøte/årsmøtet.		

- Idrettsrådet	overleverte	kommunen	en	oversikt	over	status	for	idrettsanlegg	i	kommunen.	
Idrettsrådet	har	i	brev	av	22.	februar	2022	til	kommunen	foreslått	at	tas	med	et	avsnitt	om	
dette	kommunens	arealplan.	Samme	henvendelse	er	sendt	til	FeFo	til	oppfølging		

- Planprosessene	i	kommunen:	Arealplanprosessen	er	igangsatt.	Kommunedelplan	for	idrett	
på	vent	inntil	arealplanen	er	vedtatt.		

- Tilskudd	til	skiløypekjøring	utlyst	med	søknadsfrist	28.	februar.	Oppfølging:	Inviteres	lagene	
til	å	komme	med	sin	tilbakemelding/evaluering	av	tilskuddsordningen	-	fremmes	som	sak	til	
medlemsmøtet/årsmøtet.			

Andre	orienteringer:		

- Vi	har	fått	et	nytt	medlemslag	fra	desember	2021:	Deanu	kampsportklubb.		
- Idrettsrådet	har	i	brev	av	6.	desember	2021	foreslått	at	FeFo	etablerer	et	anleggsfond	for	

idrettsanlegg	i	Finnmark,	saken	ble	fremmet	via	idrettskretsen	som	har	fulgt	opp.	Kåre	følger	
opp.		

- Idrettens	Office	365	er	tatt	i	bruk,	og	Synnøve	har	deltatt	på	kurs	6.	desember	2021	og	har	
brukerkonto.	De	andre	styremedlemmene	og	varamedlemmer	legges	inn	som	gjestebrukere.	



	 	

	
	

	 	 	
	

- Kåre	og	Kristin	har	deltatt	på	idrettskretsens	sonemåte	3.	februar	2022	i	Kirkenes.	Vi	fikk	god	
tilbakemeldinger	fra	idrettskretsen	på	vårt	arbeid	og	engasjement,	samt	god	respons	på	
samarbeidet	og	avtale	med	kommunen.	Ellers	var	det	oppdateringer	fra	idrettskretsen.			

- Oppstart	av	detaljreguleringsplan	for	skileikanlegg/aktivitetsområde	med	alpin	tilnærming	
på	øst	siden	av	nye	Tanabru.		brev	til	kommunen	22.	februar	2022.		

- Kåre	er	i	dialog	med	kommunen	om	en	bruksavtale	av	grusbanen	i	Tanabru	til	isbane.	
Kommunen	stiller	med	vannslanger	mv.	Etter	privat	initiativ	og	oppfølging	er	på	det	på	IL	
Forsøks	friidrettsbane	i	Seida	lagd	en	isbane.	Det	arbeides	med	å	ordne	mer	permanent	lys.		

- Flerbrukshallen	-	sportsgulv	og	klisterbruk:	TBK	har	en	utfordring	mht.	håndballtreninger	og	
kamper	om	klister	bruk.	Klister	er	påbudt	i	kamper	fra	15	år	og	eldre,	men	ikke	tillatt	iht.	
TKEs		retningslinjer.	Høsten	2021	fikk	TBK	tillatelse	til	å	bruke	klister	torsdag-søndag,	men	
har	nå	fått	beskjed	om	at	det	likevel	ikke	er	pga.	Rengjøring	og	allergier.	Dette	er	eneste	
hallen	hvor	klister	er	forbudt.	TBK	må	ha	alle	sine	hjemmekamper	i	Vadsø.	Oppfølging:	Kåre	
og	Kristin	følger	opp.		
	

Sak 02/21     Fastsette årsmøtet	

Iht.	§	14,1	i	vedtektene/loven	skal	årsmøtet	arrangeres	innen	utgangen	av	juni.		

Vedtak:		

Årsmøtet	avholdes	til	torsdag	2.	juni	2022	kl.	19.00.	Innkalling,	kunngjøring	og	andre	forberedelse	
gjøres	iht.	vedtekter/lov.		

I	forkant	av	årsmøtet	inviteres	til	et	medlemsmøte	kl.	18	om	aktuelle	temaer/saker	for	idrettslagene	
og	idretten	i	Tana.	Idrettslagene	bes	komme	med	innspill	til	saker.		

 

Sak 03/21	 Rutiner for styremøter 

Vedtak:		

Styremøter	gjennomføres	som	regel	månedlig	-	første	tirsdagen	i	måneden,	kl.	20	–	20.30/21.	Neste	
styremøte	er	tirsdag	5.	april	2022	kl.	20	på	teams.		

 


